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           Poranek z poezją

Wiersze

Na początku spotkania
każdy uczestnik musiał w
kilku zdaniach przedstawić
siebie i swoje
zainteresowania. Po
przedstawieniu dostaliśmy
plakietki, na których było
napisane jakie nowe
nazwisko posiadamy i do
której partii należymy. Było
pięć partii: „Partia
Ekologiczna”, „Partia
Społeczna”, „Partia
Konserwatywna”, „Partia
Rozwoju” i „Inicjatywa
Obywatelska”. Byli wybrani
też dziennikarze i
mieszkańcy. Każda partia
wybrała sobie miejsce
pracy, kandydatów do rady
miasta M jak i kandydatów
na prezydenta miasta. Po
wielu prośbach  moich
przyjaciół, zgodziłem się
kandydować na
prezydenta.  Wszystkie

spoty kręcił wyznaczony 
reporter. Po powrocie z
wywiadów musieliśmy
wybrać miejsca na plakaty
bądź karteczki z hasłami
partii. Następnie odbyła się
debata plenarna, w której
kandydaci na radnych
miasta zapoznawali inne
partie, dziennikarzy jak i
mieszkańców miasta M z
programem danej partii.
Nieco później kandydaci z
5 partii wymienionych
wyżej zadawali sobie
nawzajem pytania odnośnie
własnego programu. Po
czasie przeznaczonym na
zadawanie pytań ze strony
danych partii, przyszła kolej
na zadawanie pytań przez
mieszkańców. Drugiego
dnia odbyła się debata
prezydencka, w której
najpierw dziennikarze
zadawali pytania

kandydatom, później
kandydaci sobie nawzajem
a na koniec  mieszkańcy.
Po debacie prezydenckiej
odbyły się wybory tajne na
radnych i na prezydenta.
Podczas ogłaszania
wyników wyborów okazało
się że  kandydat z Partii
Ekologicznej, jak i kandydat
z Partii Społecznej dostali
po tyle samo głosów, w
związku z czym, odbyła się
druga tura, w której
kandydat na prezydenta z
Partii Ekologicznej wygrał
wybory. Po mowie
końcowej obu kandydatów
zostało zrobione zdjęcie
pamiątkowe.
Grzegorz Tetyk

Dnia 12 maja w bibliotece
szkolnej odbyło się
spotkanie z uczennicą klasy
III a Weroniką Kozieł, która
zaprezentowała nam swoje
wiersze, jednym z nich był
"Narcyz". Weronika
przybliżyła nam swoją
twórczość oraz
opowiedziała  o zajęciach w
Młodzieżowym Domu 
Kultury "Pod Akacją", które
pomogły jej się rozwinąć w
pisaniu i otworzyć na ludzi.
Powiedziała także o swoim
początku przygody z
pisaniem, która zaczęła

się w piątej klasie szkoły
podstawowej od pracy
domowej, jaką było
napisanie wiersza.
Spotkanie przebiegało w
bardzo sympatycznej
atmosferze i zapewne na
długo pozostanie  pamięci.
Uczniowie podziękowali za
nie gromkimi brawami.
Weronika Szlakiewicz

W. Miciuła
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Narcyz
Piękny młodzieniec, jakby bóg,

Usiadł nad strumieniem, tam gdzie woda niezmącona,
I sam siebie obdarzył swoją miłością,

Sam siebie chciał wziąć we własne ramiona.
I tęsknił, sam za sobą, choć siebie miał całego,

Swą urodę widział, nad nim tylko niebo,
Usychał jak kwiat, bez wody i podziwu,

Lecz piękno przemija, jak i wszystko co żywe.
Za nic miał, za nic, wszelkie inne rzeczy,

Tylko on się liczył, tylko on najlepszy,
Aż zabiła go tęsknota, a on był cierpiący,
I ostatnie tchnienie wydał którejś nocy.

Ostatnia łza z policzka bladego,
Skapuje, przemija, moczy ziemię,

Ciało umiera, dusza uleciała,
Narcyz - najpiękniejszy anioł w wszelkim niebie.

Kiedy nie zostało nic, został sam proch,
Co przejęty został przez roślin korzenie,

Promienie słońca rozświetliły mrok,
I zaraz urodziło się nowe stworzenie.
Białe płatki delikatne jak pajęcza sieć,

Złoty środek kwiatu w pełnym słońcu błyska,
Piękno nigdy nie umarło, nigdy nie odejdzie,

Urósł nad strumieniem, tam gdzie woda była czysta.

Nie odchodź

Nie odchodź.
A jak już to robisz, rób to porządnie.

Nie zostawiaj śladów i zapomnij o mnie.
Nie karz mi cierpieć, ja nie jestem winna,

Że po Ciebie przyszła śmierć niesprawiedliwa.
Zabierz wszystkie rzeczy, co przez cały pobyt,
Zostawiłeś w moim domu jak i w moim sercu.

Gdybyś mógł zobaczyć, ile to pacierzy,
Było Tobie odmawiane w tym, już zimnym miejscu.

Wiem, że Tyś uparty, lecz zrób mi wyjątek,
I przynajmniej raz wyjdź ze mnie cały.

Zabierz buty, bo zagracasz cały pokój mały. 
A ja zamknę drzwi za Tobą, powiem do widzenia.
Nie uśmiechaj się zjadliwie, jakby od niechcenia.

Wychodząc pamiętaj, spojrzyj na orzech w ogrodzie.
Zasadziłeś go tu latem, gdy byliśmy młodzi.

Kiedy dzieci w nas mieszkały i śpiewały jeszcze,
Kiedy w czas największej burzy tańczyły wraz z deszczem,

Kiedy dzieci w nas umarły odeszły wraz z wiatrem,
Pośpiesz się i odejdź, a ja ślady w śniegu zatrę.

Weronika Kozieł

                               Literacka KAMERA

                                       Wiersze

Walka o władzę, próba
przetrwania oraz
szansa na lepsze
życie. To wszystko
składa się na
Eliminacje, w czasie
których następca
tronu Illei wybiera
sobie żonę. Z całego
państwa tylko 35
dziewcząt ma
szczęście w nich
uczestniczyć. Każda
z nich chce zostać
Wybraną i poślubić
księcia Maxona.
Każda z innych
powodów. Według
Americi Eliminacje to
głupota i wcale nie
chce wziąć

w nich udziału.  Woli
zostać ze swoim
ukochanym -
Aspenem , ale nie ma
wyboru. Jej zdanie
ulega zmianie, kiedy
poznaje Maxona.
Teraz musi
zdecydować czy chce
wrócić do domu, czy
zostać w pałacu.  I
najważniejsze pytanie:
czy pozostanie żywa,
ponieważ na zamku
nie jest tak
bezpiecznie, jak
wszystkim się wydaje.
„Rywalki” to powieść
Kiery Cass, która
została wydana w
Polsce w lutym

bieżącego roku.
Książka kilka dni od
wydania biła rekordy
popularności, zarówno
w Polsce, jak i na
świecie. Powieść
zalicza się do
antyutopii, czyli
podgatunku science -
fiction. Jest
adresowana głównie
do młodzieży, ale
dorośli też się przy
niej nie znudzą. Jest
ciekawa, pisana
lekkim językiem, ma
wartką akcję oraz
bardzo dobrą fabułę.
Bohaterowie to bardzo
pewne siebie i
oryginalne postacie.

Każda jest na swój
sposób silna i
odważna, ale
wszyscy są
wyjątkowi. Nie można
ich porównać z
żadnymi innymi
bohaterami literackimi.
Całokształt bardzo mi
się podoba. To
połączenie ciekawej
okładki,
zachęcającego opisu
oraz genialnego
tekstu. Polecam do
przeczytania
wszystkim!!!
Weronika Topyła

Recenzja książki
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             Stopka

Wywiad z panem
Michałem Korbą
specjalistą od
reklamy.
Skąd czerpie pan
pomysły na kampanię
reklamową?
Inspiracji do kampanii
można szukać
wszędzie, ale
najciekawsze wzorce
można znaleźć w
sztuce, teatrze czy
dobrym firmie, dobrze
jest też przeglądać
kampanie z zagranicy
oraz działania
konkurencji w Polsce.
Jakie elementy
danego produktu
bierze pan pod
uwagę w tworzonej
kampanii
reklamowej?
Najważniejsze są
przewagi
konkurencyjne jakie
charakteryzują dany
produkt, czyli czym
dany produkt wyróżnia
się na tle konkurencji.
Dla produktów tworzy
się zestaw
emocjonalnych
skojarzeń z danym
produktem. Ponieważ
 ludzie podejmują
decyzje zakupowe na
podstawie emocji.
Ile czasu zajmuje
panu stworzenie
projektu kampanii
reklamowej?
Wszystko zależy od
poziomu
skomplikowania
kampanii, z jakich
narzędzi skorzystamy
czy jakie media
wykorzystamy w
media planie.
Duże kampanie
wykorzystujące mass
media często planuje
się z kilku
miesięcznym

a nawet rocznym
wyprzedzeniem,
opracowanie koncepcji
"kreacji" kampanii to
zazwyczaj kwestia
kilku tygodni,
produkcja zależy od
mediów. Banerek
internetowy można
wyprodukować w kilka
godzin i uruchomić
kampanię tego
samego dnia, plakaty
można wydrukować z
dnia na dzień chociaż
planowanie Outdooru
to trochę inna kwestia,
realizacja video pod
potrzeby telewizji, kina
czy Internetu to często
kwestia kilku lub
kilkunastu tygodni.
Czy zdarzyło się, że
jednocześnie 
tworzył pan reklamy
dla produktów
konkurujących ze
sobą na rynku?
Jednocześnie nigdy,
byłoby to nieetyczne i
w ramach agencji, w
której pracuję nie
stosujemy takich
praktyk.
Czy przy tworzeniu
kampanii reklamowej
sugeruje się pan
sondażami?
Tak, jak najbardziej
badania są bardzo
pomocne, żeby
zweryfikować pewne
przeczucie, które
zostało wypracowane 
przez lata pracy w tej
branży.
 W jaki sposób nowe
technologie mogą
być przydatne w
tworzeniu kampanii
reklamowych?
Nowe technologie są
niezbędne przy
tworzeniu każdej
kampanii reklamowej.
Internet

tak daleko wkroczył w
nasze życie, że za
jego pośrednictwem
jesteśmy wstanie
dotrzeć do
konsumenta dużo
łatwiej niż za
pośrednictwem innych
mediów. W trakcie
mojej pracy
zawodowej w
marketingu byłem
świadkiem jak Internet
z medium
dodatkowego staje się
kluczowym medium
pochłaniającym coraz
większe budżety
reklamowe. Nowe
technologie mają też
niesamowitą przewagę
nad innymi mediami z
racji swojej
interaktywności,
możemy wejść w
interakcje z
konsumentem i
zaangażować go w
świat naszej marki.
W jaki sposób można
by je upowszechnić
w szkołach?
Nowe technologie
wkraczają do edukacji,
ale w moim odczuciu
dzieje się to za wolno.
Konieczne są również
zmiany w całym
systemie edukacji i
odejście od nacisku na
wiedzę
encyklopedyczną na
rzecz umiejętności
kreatywnego myślenia
i wykorzystania
nowych narzędzi.
Grzegorz Tetyk

                                 Wywiad KAMERY

Sławomir Błażewicz
redaktor naczelny
junior gazety

Weronika Miciuła
zastępca redaktora

Grzegorz Tetyk

Weronika Szlakiewicz

Weronika Kozieł

Weronika Topyła

Mikołaj Mrozik

Filip Król

Julia Kędra
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Sportowe pasje

             Koszykarze

           Navigare necesse est

"Żeglowanie rzeczą
konieczną jest" - słowa
te odzwierciedlają to,
kim jestem i czym się
zajmuję.
Przygodę z
żeglarstwem
regatowym
rozpocząłem w 2010r
w  szkółce "Żegluj". Na
swoim koncie mam
kilkanaście pucharów
z ogólnopolskich regat.
Żeglarstwo regatowe
jest sportem
sezonowym  dla ludzi
odpornych na różne
warunki
atmosferyczne,
niebojących się
dużych przestrzeni i
umiejących
zaprzyjaźnić się z
wiatrem.
Swoją żeglarską drogę
zacząłem na małej,
jednoosobowej klasie
OPTYMIST,
zdobywając I miejsce
w Pucharze Gór
Świętokrzyskich

2-3 października
wśród chłopców do 11
lat, czy II miejsce w
Mistrzostwach
Warszawy 3-4
września 2011.
Sezon roku 2014
zacząłem na nowej
klasie łódek - 420.
420 to łódź 2-osobowa.
Załogantem jest kolega
z klasy Adam, którego
żeglarstwo wciągnęło
tak jak mnie.
Wiadomo, początki są
trudne,  a ja chciałbym
już wygrywać.Myślę
jednak, że czas
zadziała na naszą
korzyść i już w
przyszłym sezonie
będziemy zgranym
teamem.
Najważniejsze, że nas
obu bardzo wkręca i
przyciąga ta
przestrzeń i wolność,
którą się czuje na
wodzie, a nad resztą
będziemy sumiennie
trenować.

Chyba największą
motywacją jest dla nas
obu zajęcie I-go
miejsca w klasie 420 w
regatach Grand Prix
Zalewu
Zemborzyckiego, które
odbyły się 24 maja
2014 roku.
Teraz z jeszcze
większym zacięciem
bierzemy się do
trenowania, żeby to
nasze pierwsze
zwycięstwo nie było
jednorazowym
epizodem, a wręcz
przeciwnie -
początkiem wspaniałej
przygody z wiatrem i
wodą.
Ahoj przygodo!
Mikołaj Mrozik

Regaty

Przeprowadziłam
wywiad z Mateuszem
Kuligiem, Sebastianem
Brydą i Jankiem
Grzegorczykiem czyli
koszykarzami z
naszego gimnazjum.  
R: Dlaczego  właśnie
koszykówka ?
J: To jest moja pasja i
kierunek, w którym
chce się rozwijać.
S: Koszykówka to
właśnie ten sport, który
mnie bardzo wciągnął,
bardzo ją lubię
ponieważ moim
zdaniem jest to sport,
w którym trzeba
myśleć szybko i
logicznie, aby akcja się
udała.
M: Sport ten jest dla
mnie grą bardzo
rozwijającą. 
R: A jak u was zaczęła
się przygoda z
koszykówką ?
M: U mnie zaczęło się
to tak, ze najpierw

mój brat zaczął 
trenować. A potem mi
się spodobało i
zacząłem  trenować.
S: W moim przypadku
zaczęło się to tak, że
to właśnie Mateusz
namówił mnie żebym
razem z nim trenował.
I się zgodziłem.
J: Ja na początku
trenowałem piłkę
nożną, ale po pewnym
czasie przeszedłem
do klasy sportowej i
spodobał mi się ten
sport. Tak właśnie
zacząłem .
R : Wiążecie swoja
przyszłość z
koszykówką ?
J: Moim marzeniem
jest zagranie w NBA .
M: Moim marzeniem
jest  zagranie w NBA
w drużynie Los 
Angeles Lakers,
chociaż trudno jest to
osiągnąć.
S: Ja mam takie samo

marzenie jak Mateusz,
mam nadziej, że
kiedyś się ono spełni .
R: Jakie są wasze
największe
osiągnięcia?
J: Do tych
największych można
zaliczyć  1 miejsce w
Lidze Lubelskiej jak
również 3 miejsce  w 
mini koszykówce w
Lublinie.
R : Bardzo dziękuje za
wywiad i powodzenia
w dalszym rozwijaniu
się.
  
Julia Kędra

Koszykarze Filip Król
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